
ترکیب تیم  ملی تکواندوی بانوان 
مشخص شد

ترکیب تیم  ملی تکوان��دوی بانوان ایران برای حضور 
در بازی های همبستگی کشورهای اسلامی اعلام شد. به 
گزارش روابط عمومی فدراسیون تکواندو، چهارمین دوره 
بازی های همبستگی کشورهای اسلامی ۲۰۲۲ به میزبانی 
ترکیه در شهر »قونیه« طی روزهای ۱۸ تا ۲۷ مردادماه 
برگزار خواهد شد. رقابت های تکواندو در این دوره از روز 
نخست بازی ها آغاز شده و ۴ روز به طول خواهد انجامید. 
به همین منظور با اعلام کادر فنی تیم  ملی بانوان، نفرات 
حاضر در این رقابت ها در بخش بانوان مشخص شدند که 

این ترکیب به شرح زیر است:
وزن ۴۹- کیلوگرم: غزل سلطانی
وزن ۵۳- کیلوگرم: ناهید کیانی

وزن ۵۷- کیلوگرم: نسترن ولی زاده
وزن ۶۲- کیلوگرم: سیده نرگس میرنوراللهی

وزن ۶۷- کیلوگرم: زینب اسماعیلی
وزن ۷۳- کیلوگرم: زهرا پوراسماعیل

وزن ۷۳+ کیلوگرم: اکرم خدابنده
هدایت تیم  ملی تکواندوی بانوان بر عهده مینو مداح 
است و ندا زارع به عنوان مربی او را یاری می کند. همچنین 
مهروز ساعی به عنوان سرپرست، تیم  ملی بانوان را همراهی 

خواهد کرد. 

تغییر کاربری سالن اختصاصی جودو
در آستانه حضور تیم  ملی جودو در بازی های کشورهای 
اس��لامی، سالن اختصاصی این رش��ته در آکادمی ملی 
المپیک به کمیته ملی پاراالمپیک واگذار شد. به گزارش 
مهر، بر اساس تفاهمنامه ای که بین ۲ کمیته ملی المپیک و 
پاراالمپیک به امضا رسیده، سالن اختصاصی جودو در محل 
آکادمی ملی المپیک به پاراالمپیک واگذار شد. قرار است 
این سالن با تغییر کاربری جهت یکی از رشته های تحت 
پوشش پاراالمپیک مورد استفاده قرار گیرد. این تصمیم 
در حالی اتخاذ شده که مسؤولان فدراسیون جودو هیچ 

اطلاعی از موضوع نداشته اند. 
سالن اختصاصی جودو سال هاست به دلیل تجهیزات 
مناس��ب و امکاناتی که در مح��ل آکادمی ملی المپیک 
وجود دارد، جهت تمرینات تیم های ملی مورد اس��تفاده 
قرار می گرفته و در س��ال هایی که جودو تعلیق بوده نیز 
فدراس��یون جودو از آن جهت برنامه های خود استفاده 
می کرده است. اینکه این تصمیم با چه هدفی آن هم بدون 
تصمیم مسؤولان فدراسیون جودو اتخاذ شده، مشخص 
نیس��ت ولی پیام واضح و روشن آن اثبات ادعای رئیس 
فدراسیون جودو درباره عدم حمایت از سوی داخلی ها در 
بحث تعلیق است. آرش میراسماعیلی در طول سال های 
تعلیق بارها و بارها از لطمه خوردن جودو از داخلی ها و 
عدم حمایت از فدراسیون جودو سخن گفته است و این 
موضوع که سالن اختصاصی جودو را بدون اینکه رئیس 
آن خبر داش��ته باشد، به بخش دیگری از ورزش واگذار 
می کنند، گویای آن اس��ت که بخش های��ی از ادعاهای 
رئیس فدراسیون بحق بوده است. تیم ملی جودو بعد از ۲ 
سال دوری از میادین رسمی، با موافقت فدراسیون جهانی 
راهی بازی های کشورهای اسلامی می شود و اینکه سالنی 
که سال هاست در اختیار جودو قرار دارد، در آستانه آغاز 
اردوه��ای این تیم، با تفاهمنامه ای به پاراالمپیک واگذار 

می شود، جای سوال دارد.

بازیکن سابق استقلال رباط پاره کرد

خرید تازه وارد فولاد با مصدومیت رباط صلیبی مواجه 
شده است. فرشید اسماعیلی در روز بیست و پنجم تیرماه 
به طور رس��می به این تیم پیوس��ت اما در حین اردوی 
ترکیه برای او مصدومیت ش��دیدی رخ داد که مشکوک 
به پارگی رباط صلیبی بود. اسماعیلی حین بازی دوستانه 
این تیم مقابل الشحانیه با مصدومیت مواجه شد. در ابتدا 
میزان دقیق مصدومیت این بازیکن روشن نبود اما بعد از 
کاهش تورم پای این بازیکن و انجام MRI، مصدومیت 
او از ناحیه رباط صلیبی تایید شد. با این اوصاف احتمالا 

او تا ۶ ماه آینده نمی تواند به میدان برود.  

 ساعی نخستین کاندیدای 
کمیته ملی المپیک

هادی ساعی زودتر از موعد و به عنوان نخستین کاندیدا 
برای یکی از پست های ریاست یا نایب رئیسی کمیته ملی 

المپیک ثبت نام کرد. 
به گزارش سایت کمیته ملی المپیک، نخستین نشست 
هماهنگی ستاد برگزاری انتخابات کمیته ملی المپیک 
صبح دیروز )سه ش��نبه( به ریاست کیکاوس سعیدی، 
دبیرکل کمیته برگزار شد. در این نشست که با حضور 
سعیدی دبیر کل کمیته ملی المپیک، نصرالله سجادی 
مشاور رئیس و اعضای ستاد برگزار شد طراحی و تنظیم 
فرم های ثبت نام، چگونگی روند ثبت نام کاندیداها برای 
ریاست، نایب رئیسی و اعضای هیات اجرایی و همچنین 
بررسی مدارک لازم و زمان های مشخص برای انجام امور 
مربوطه توسط دبیرخانه مجمع مورد بررسی و هماهنگی 
نهایی قرار گرفت. در این نشس��ت پیمان فخری رئیس 
مرکز نظارت بر تیم های ملی، اصغر فرخی مشاور رئیس و 
رئیس حراست، فرید فتاحیان مدیر امور بین الملل، محمود 
عبداللهی مدیر روابط عمومی و سپیده گلیجانی مقدم مدیر 
موزه ملی ورزش، المپیک و پاراالمپیک حضور داشتند. 
مجمع انتخابی کمیته ملی المپیک ششم شهریور برگزار 
و ثبت نام از داوطلبان در س��اعات اداری از چهارشنبه ۵ 
مرداد آغاز خواهد ش��د و تا پایان وقت اداری پنجشنبه 
۲۰ مرداد ادامه خواهد داش��ت. هادی ساعی که معاون 
کاروان ایران در کشورهای اسلامی قونیه است یک روز 

زودتر از موعد ثبت نام خود را انجام داده است.

اخبار

ورزشی

مهدی روزخوش: پرسپولیس تیمش 
را به بهترین ش��کل ممک��ن در آغاز 
تابستان بست و تنها ۲ خرید برای خط حمله این تیم مانده 
اس��ت. لیگ از چند هفته دیگر ش��روع می شود و ۳ بازیکن 
هجوم��ی این تیم )ترابی، عب��دی و پاکدل( همگی مصدوم 
هس��تند، مشخص نیس��ت به بازی نخست مقابل ذوب آهن 
برس��ند یا نه. از ای��ن رو موضوع خرید مهاجم خارجی برای 
قرمزها ارزش دوچندانی پیدا کرده است. یحیی گل محمدی 
به همین بهانه یک مصاحبه انجام داد و حرف هایش را رک و 

رو راست به هواداران منتقل کرد. 
او در ابت��دا درباره جذب مهاجم و نگرانی هواداران در این 

زمینه گفت: یک مهاجم خارجی را که 
در نیم فصل قبل هم به دنبالش بودیم 
و دیگر همه اسم کاسیانو را می دانند، 
بعد از پایان فصل قبل به باشگاه معرفی 
کردم. ۳ هفته پیش با او توافق شده 
بود و قرار بود بیاید اما باش��گاه گفت 
برای انتقال پول مش��کل داریم و بعد 
از آن هم آنقدر زمان از دست رفت که 

این بازیکن در تمرینات تیمش مصدوم شد و بعد از مشورت با 
کادر پزشکی به این نتیجه رسیدیم با این شرایط نمی تواند به 
تیم کمکی کند. همچنین قرار بود گادوین منشا جذب شود 

و خود او هم علاقه مند به پیوستن به 
پرس��پولیس بود اما با وجود اینکه از 
رقم درخواستی خود پایین هم آمده 
ب��ود، نمی دانم چرا اینقدر راحت او را 
از دس��ت دادیم. گل محم��دی ادامه 
داد: ۴-۳ بازیکن هم  از لیگ س��ری 
آ برزیل به باشگاه معرفی کرده بودند 
که گزینه های خوبی بودند اما از آنها 
هم خبری نش��د و مجددا چند روز پیش یک مهاجم برزیلی 
به باشگاه معرفی کردم تا کارهای انتقالش را انجام دهند. من 
از باشگاه خواستم با توجه به نیاز تیم در این پست، برای یک 

مهاجم خوب، هزینه کنند، حتی اگر آن بازیکن قیمت بالایی 
داشته باشد. بازیکنانی که این فصل جذب کرده ایم همه آزاد 
بودن��د و باید ب��رای گرفتن مهاجم خوب حتما هزینه کنیم. 
س��رمربی پرس��پولیس گفت: در بازار جهانی مهاجم خوب و 
سطح بالایی که آزاد باشد خیلی کم پیدا می شود و قطعا هیچ 
بازیکن خوبی بدون تیم نمی ماند. با این حال چندین گزینه 
به باشگاه معرفی کرده ام و با توجه به زمان کمی که تا شروع 
لیگ داریم، انتظار دارم هر چه زودتر این مشکل برطرف شود 
و بتوانیم با تیم کامل وارد مس��ابقات شویم. بعضی ها اینطور 
القا کرده اند که من درخواستی برای جذب مهاجم خارجی و 

تقویت تیم نداشته ام اما چنین چیزی صحت ندارد.

ناراحتی سرمربی پرسپولیس برای از دست دادن گزینه خط حمله این تیم

گل محمدی: نیاز به مهاجم دارم

رضا اسدی به تراکتور پیوست
 هافبک فصل گذشته پرسپولیس به تراکتور پیوست. رضا اسدی، هافبک فصل گذشته پرسپولیس
  با عقد قراردادی به تراکتور پیوست. اسدی سابقه حضور در نفت تهران، سایپا، تراکتور، سنت پولتن و پرسپولیس را دارد

و در فصل ۹۹-۱۳۹۸ با پیراهن تراکتور به قهرمانی جام حذفی رسید. 

در حالی که بعضی رس��انه های پرتغال اعلام کرده اند باشگاه 
میلان برای جذب مهدی طارمی پیشنهاد ۲۰ میلیون یورویی 
داده اس��ت، بازیکن سابق پورتو تاکید کرد طارمی را باید به هر 
قیمتی حفظ کرد. مهدی طارمی با اینکه در تمرینات پیش  فصل 
تیم فوتبال پورتوی پرتغال حاضر شده و احتمالا سومین فصل 
حض��ورش در این تیم را تجربه خواهد کرد اما خبرهای نقل و 

انتقالات در فوتبال اروپا هنوز پیرامون این بازیکن ادامه دارد. 
پیشنهاد ۲۰ میلیونی میلان رد شد؟ ■

در تازه ترین خبر، بعضی رس��انه های غیررس��می نزدیک به 
باش��گاه پورتو مدعی شدند باش��گاه آ.ث میلان ایتالیا خواهان 
به خدمت گرفتن طارمی است و حتی پیشنهادی ۲۰ میلیون 
یورویی برای جذب مهاجم تیم  ملی ایران ارائه داده است. صفحه 
توئیتر Market FCPorto در این ارتباط خبر داد پیشنهاد 
میلان ش��امل قراردادی ۱۸ میلیون یورویی به علاوه ۲ میلیون 

یورو پاداش اس��ت اما پورتو این پیش��نهاد را نپذیرفته است. به 
نوشته این صفحه، پورتو حاضر نیست طارمی را با مبلغی کمتر 
از ۳۵ میلیون یورو به فروش برساند. روزنامه »رکورد« پرتغال در 
گزارشی اختصاصی اعلام کرد پورتو قصد ندارد طارمی را به این 
س��ادگی ها به فروش برساند. در گزارش این روزنامه آمده است: 
»پورتو معتقد است طارمی یکی از مهم ترین بازیکنان تیم است، 
زیرا در ۲ فصل گذشته بهترین گلزن این تیم بوده. آنها انتظار 
دارند او سطح عملکرد خود را حفظ کند، بنابراین حتی با وجود 
پیشنهاد باشگاه های انگلیسی و ایتالیایی که به او علاقه مندند، پورتو 
می خواهد او را در پرتغال نگه دارد. پینتو داکوستا، رئیس باشگاه 
پورتو قبلا گفته بود از این پس بازیکنان اصلی تنها در صورت 
پرداخت بند خرید که درباره طارمی ۶۰ میلیون یورو است، منتقل 
خواهند شد«. در پایان این مطلب آمده است: »به  رغم جنجال 
رسانه های پرتغالی درباره پنالتی ها و منتقدان طارمی، باشگاه های 

ثروتمند اروپا چندان به آن توجه نمی کنند و به طارمی به عنوان 
بازیکنی جالب و باهوش نگاه می کنند. پورتو در مقابل علاقه به 
مهدی مقاومت کرده و تا بسته شدن پنجره نقل و انتقالات به 

مقاومت ادامه خواهد داد«.
بازیکن پیشین پورتو: طارمی را به هر قیمتی حفظ کنید ■

در جریان صحبت ها و اخبار مربوط به احتمال جدایی طارمی 
و پیشنهاداتی که برای این بازیکن به پورتو می رسد، »رودولفو 
ریس« بازیکن پیشین این تیم تاکید کرد پورتو باید طارمی را »به 
هر قیمتی« حفظ کند. ریس گفت: پورتو در بازار نقل و انتقالات 
تنها ۲ بازیکن اصلی خود را از دست داده است اما نباید بیش از 
این بازیکنی از دست بدهد. مهدی طارمی در ۲ فصل اخیر بازیکن 
مهمی بوده است و باید حفظ شود. وی افزود: طارمی بازیکن بسیار 
مهمی است که پورتو نمی تواند آن را در بازار پیدا کند. طارمی یک 

بازیکن گلزن است و باید به هر قیمتی او را نگه داشت. 

رد پیشنهاد ۲۰ میلیون یورویی برای طارمی

پورتو ستاره اش را نمی دهد

گزارش

ادامه از صفحه اول
...برای همیشه در تاریخ این کشور ثبت 
شده، فرار او از جنگ با متفقین است که شهریور ۱۳۲۰ از شمال 
و جنوب به ایران حمله کردند و ظرف مدت کوتاهی توانستند 
ایران را به اشغال خود درآورند. در پی حمله نیروهای متفقین 
به ایران، ارتش رضاخان بیش از ۸۰ ساعت )یعنی اندکی بیش 
از ۳ روز(، تاب نیاورد و با فرار فرماندهان، نیروهای متخاصم بیش 

از پیش در خاک ایران پیشروی کردند. 
آنطور که تاریخ گواه��ی می دهد، رضاخان در زمان حمله 

متفقین به ایران، نه تنها دغدغه ای برای دفاع از مردم و کشور 
نداش��ت که تنها هم وغمش سرنوش��ت زمین هایی بود که در 
طول س��لطنت خود با زور از چنگ مردم ای��ران درآورده و به 

نام خود  کرده بود. 
»عباس��قلی گلش��ائیان« از رجال عصر پهلوی در این باره 
می گوید: هنگامی که خبر پیشروی قوای همسایه شمالی به 
رضاخان رسید، تنها با عصبانیت گفت: پس تکلیف زمین های 

من در آن ناحیه چه می شود؟
حسین فردوست از افراد نزدیک به محمدرضا پهلوی درباره 

زمین های غصب شده توسط رضاخان می نویسد: »رضاخان در 
طول سلطنتش تمام املاک مرغوب شمال را به زور سرنیزه به 
نام خود کرد. پس از سقوط او، تا مدت ها روزنامه ها و مجلات 
کشور پر بود از نمونه هایی از غصب اموال مردم توسط رضاخان. 
البته گاهی پول مختصری هم به عنوان بهای آن می داد. وی 
املاک را به منطقه های مختلف تقسیم کرد و در هر منطقه یک 
افسر گمارد و کل املاک او را سرلشکر کریم آقاخان بوذرجمهری 
اداره می کرد. س��ال ۱۳۱۹ )یک سال قبل از رفتن رضاخان از 
ایران صورتحس��اب عایدی خالص س��الانه املاک پهلوی ۶۲ 

میلیون تومان بود که همه اینها را به محمدرضا منتقل کرد و 
س��ایر اولاد او بی نصیب ماندند. بعدها آنها به رضاخان شکایت 
کردند و او نیز به محمدرضا نوشت کاخ های فرزندان را به آنها 
انتقال دهد و علاوه بر آن به هر کدام یک میلیون تومان بپردازد؛ 

که سریعا انجام شد«.
ام��ا فقط رضاخان نیس��ت که عمر تباه خ��ود را اینطور با 
خفت به پایان رساند. از محمدرضا پهلوی تا همسر و دختران 
رضاخان، مرگ اغلب این خاندان با خفت و خواری و در خاک 

بیگانگان بوده است.

ذلت ابدی
تاریخ

  نظرتان درباره قرعه اس�تقلال و بازی با سپاهان در هفته 
نخست چیست؟ 

 قرعه استقلال مثل قرعه  تیم های دیگر است و فرقی نمی کند. 
همه تیم های لیگ برتری تا بن دندان مسلح شده اند. از تیم آخر 
جدولی تا قهرمان لیگ، همه خودشان را بخوبی آماده می کنند. 
روی کاغذ دیدار هفته اول برای اس��تقلال سخت است، چون 
باید با سپاهان روبه رو شود اما در ادامه چند هفته بازی ها آسان 
می ش��ود، البته اصلا بازی آسان نداریم. این موضوع، مشترک 
بین همه تیم هاست. استقلال، پرسپولیس، تراکتور، گل گهر، 
مس رفسنجان و... دنبال بازیکنان خارجی و باکیفیت رفته اند. 
امسال کار بسیار سخت است و اینکه فکر کنیم تیمی در حاشیه 
امنیت به سر می برد، تفکر درستی نیست. بازی های استقلال 
و سپاهان همیشه جذاب بوده است. هر ۲ تیم مربیان پرتغالی 
دارند و قطعاً یکدیگر را خوب می شناسند. شاید این به نوعی 
شرایط را سخت کند اما در هر صورت هیجان لیگ از روز اول 
شروع می شود و برای هواداران خوب است. امسال مسابقات با 
حضور هواداران برگزار می شود، مگر اینکه اوضاع ویروس کرونا 

بدتر شود که امیدوارم این اتفاق نیفتد.  
  استقلال کمبودی برای شروع لیگ ندارد؟ 

مهم ترین مساله برای استقلال این بود که بتواند نفراتش را 
حفظ کند که این اتفاق حدود ۹۰ درصد افتاد و فقط ۳-۲ بازیکن 
جدا شدند که البته تاثیرگذار هم بودند. در کنار این مساله نفرات 
خوبی هم جذب شدند که ترکیبی از جوان و باتجربه هستند. 
هنوز برنامه خاصی از تیم ندیدیم، چون دور از دسترس است و 
از ترکیه هم اطلاعات زیادی نیامد. فقط مشخص است بازیکنان 
سخت تمرین می کنند و به نظر می رسد ساپینتو در کارهای بدنی 
سخت گیر است. ضمن اینکه او به نظم و انضباط خیلی اهمیت 
می دهد و این موضوع در کشور ما می تواند نخستین فاکتور برای 
قهرمانی باشد. بیشتر تیم هایی که توانستند به قهرمانی برسند، 
در وهل��ه اول نظم تیمی را بخوبی حفظ کردند و بعد از آن از 

نظر اقتصادی هم شرایط خوبی داشتند. 
  نقش مدیریت را چگونه می بینید؟ 

مدیریت حامی کادر فنی بود. در استقلال سال گذشته اینطور 
بود و امسال باید بیشتر هم باشد، چون این کادر فنی را خودشان 
آورده اند. از نظر اقتصادی هم هر بار صحبت کردیم گفتند خوب 
اس��ت و مشکلی نداریم. به این ترتیب به نظر نمی رسد مانعی 
برای قهرمانی داشته باشیم و باید به سمت تکرار قهرمانی برویم. 
  در خط حمله بازیکنان زیادی جذب ش�ده اند اما در خط 
دفاع بویژه در پست مدافعان کناری نفرات کمی در تیم حضور 

دارند؛ این مشکل ایحاد نمی کند؟
 این مساله ای است که از بیرون دیده می شود اما شاید نظر 
ساپینتو این باشد که از برخی بازیکنان در دفاع کناری استفاده 
کند. به عنوان مثال از میرزایی در دفاع راست استفاده کند. باید 
ببینیم کادر فنی چه تصمیمی برای استفاده از نفرات جذب شده 

و نوع استفاده از آنها دارد. این شکل و شمایلی که ما در ذهن 
داریم، مربوط به سال گذشته است ولی ممکن است امسال تیم 

تغییرات داشته باشد. 
البته این شرایط در پست مدافعان کناری، سال گذشته هم 
وجود داشت و نفرات زیادی نبودند. تنها وریا غفوری جدا شده که 
من شنیدم قرار است از میرزایی در آن پست استفاده شود. با این 
حال باید ببینیم سرمربی از چه سیستمی استفاده خواهد کرد؛ 
آیا می خواهد با ۳ مدافع بازی کند یا خط دفاع او ۴ نفره است؟ 
  آی�ا تعداد زیاد مهاجم�ان نویدبخش بازی های پرگل در 

فصل جدید است؟
ب��ه هر حال هر مربی با تفکرات خودش یارگیری می کند. 
اینطور که ش��نیدم ساپینتو به نفوذ و حمله علاقه دارد. وقتی 
در تیم مهاجمان زیادی دارید، بنا بر سیستم حریف می توانید 
انتخاب های زیادی داش��ته باشید. اگر دفاع حریف کند باشد، 
می توانید از مهاجم س��رعتی اس��تفاده کنید، اگر در س��رزنی 
ضعیف باشند، می توانید از مهاجم سرزن استفاده کنید و... در 
واقع راه های زیادی برای رس��یدن به گل دارید و دست تان باز 
است اما در کل باید ببینیم در بازی ها چه اتفاقی می افتد و تیم 

چه شرایطی خواهد داشت. 
  استقلال در ترکیه ۲ بازی تدارکاتی انجام داد و بدون گل 
خورده و پیروزی مقابل تیم پیرلو به ایران بازگشت؛ در این باره 

چه نظری دارید؟
تمام اتفاقاتی که در پیش فصل می افتد می تواند برای ادامه 
راه تیم ها مهم باشد. برد در بازی های پیش فصل از نظر روحی 
خیل��ی به بازیکن��ان کمک می کند. بدنس��ازی در این دوران 
سخت ترین زمان برای بازیکن است. حفظ سلامت بازیکنان و 
همچنین تدارک بازی های خوب در این زمان می تواند به آینده 
تیم کمک کند. بردن چنین تیمی می تواند خیلی مهم باشد. 
هر چند باید ببینیم آنها الان از نظر بدنسازی در چه شرایطی 
هستند اما در هر صورت برای ما جای خوشبینی دارد. حتی در 
بازی با یک تیم محلی هم دوست داریم استقلال برنده شود. 
پیروزی در این دیدار اتفاق خوبی بود و ما را خوشبین می کند. 
امیدوارم این روند ادامه داشته باشد و امسال هم بازی های خوب 

از استقلال ببینیم و لذت ببریم. 
  جز استقلال و پرسپولیس، تیم های دیگر مانند سپاهان، 
تراکتور، گل گهر و فولاد هم با تقویت کادر فنی یا جذب بازیکنان 

جدید شرایط تازه ای پیدا کرده اند؛ رقابت را چطور می بینید؟
با این شرایط به نظر می رسد امسال باید لیگ خوب و پویایی 
داشته باشیم. البته زمان همه چیز را مشخص می کند. از الان 
نمی توانیم پیش بینی کنیم. باید ببینیم در کوران مسابقات چه 
شرایطی به وجود می آید اما می توان گفت به نظر می رسد لیگ 
خوبی در پیش خواهیم داش��ت. هر چند در سال جام جهانی 
هس��تیم و ممکن است شرایط برای کل لیگ سخت شود اما 

امیدوارم شاهد اتفاقات خوبی باشیم. 

بهتاش فریبا از وضعیت استقلال و همچنین نخستین بازی این تیم مقابل سپاهان گفت

بازی آسان نداریم
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روز سه شنبه قرعه کشی بیست و دومین دوره لیگ برتر فوتبال 
انجام شد که بر اساس آن استقلال و سپاهان باید در هفته اول 
به مصاف هم بروند؛ ۲ تیمی که هر دو از مربیان پرتغالی بهره 
می برند و با توجه به تغییرات سپاهان و همچنین ناشناخته بودن 
کادر فنی ۲ تیم، هیچ  کس نمی داند باید منتظر چه شکلی از 
بازی از ۲ تیم مدعی قهرمانی باشد. به همین بهانه سراغ بهتاش 
فریبا، پیشکسوت استقلال رفتیم تا درباره این تیم و همچنین 

قرعه کشی با او صحبت کنیم. 
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